

申請／更改電子帳戶服務通知書  
**Application / Notification for Change of Electronic Services**

客戶姓名 (英文) (中文)  
Client Name : \_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (Chinese)

帳戶號碼 香港身份證 / 護照號碼  
Account Number : \_\_\_\_\_ HKID / Passport Number : \_\_\_\_\_

聯絡電話 客戶主任姓名  
Contact Number : \_\_\_\_\_ Account Executive Name : \_\_\_\_\_

本人／吾等欲申請及/或更改本人／吾等之帳戶的以下服務：  
I/We would like to apply for and/or to change the following services for my / our account:

**1. 網上交易服務 Internet Trading Services**

- |   |  |   |
|---|--|---|
| <input type="checkbox"/> 加開<br>Add        | <input type="checkbox"/> 重啟<br>Re-active                             | <input type="checkbox"/> 「榮通網」證券電子交易<br>“WinTonet” Securities Online Trading                        |
| <input type="checkbox"/> 重新簽發<br>Re-Issue | <input type="checkbox"/> 取消<br>Cancel                                | <input type="checkbox"/> 要求更改密碼或重新簽發密碼<br>Request for Change of Password or Re-Issue a New Password |
|   |  | <input type="checkbox"/> 要求重新簽發 iAsia Token<br>Request for Re-Issue iAsia Token                     |
| 收取密碼方式<br>Password Receiving Channel :    | 電郵<br>By email   | _____   |
|   | <input type="checkbox"/> 需輸入下單密碼*<br>Need to input trading password* | <input type="checkbox"/> 不需輸入下單密碼<br>No need to input trading password                              |

\*如以智能手機或平板電腦應用程式下單，請勿選取  
Please do NOT tick this option if you place orders through smartphone or tablet app.

閣下之申請及有關密碼會於五個工作天內生效及發出，如在這期間仍沒有收到有關密碼，請即致電客戶服務熱線 2110 8778 或聯絡您的客戶主任。

Your application will be effective within 5 working days and passwords will be sent out accordingly. If you do not receive such password, please call our customer service hotline at 2110 8778 or your Account Executive.

競價盤賣出指示 需要 不需要  
At-Auction Order “AO” Sell Only  Need  No Need

**2. 電子結單服務 E-statement Service**

- |  |                                      |  |   |
|--|--------------------------------------|--|---|
| <input type="checkbox"/> 申請電子結單服務<br>Subscribe for E-statement Service | 電郵地址<br>E-mail address : _____       |  |   |
| <input type="checkbox"/> 取消電子結單服務<br>Terminate E-statement Service     | <input type="checkbox"/> 日結<br>Daily | <input type="checkbox"/> 月結<br>Monthly | <input type="checkbox"/> 所有結單<br>All statements |

本人／吾等承諾如本人／吾等的電郵地址有所更改，會於廿四小時內通知貴公司。本人／吾等亦明白，如使用電子帳單服務，可能會因電子郵箱容量不足或郵件被處置為垃圾郵件等原因而無法成功收取電子帳單。

I / We undertake to notify the Company of any change in my / our email address within 24 hours. I / We understand email correspondences may not be successfully delivered due to insufficient mailbox capacity or emails being treated as spam mails.

閣下收取電子帳單之申請會於五個工作天內生效，如在這期間有應收帳單而沒有收到，請即致電客戶服務熱線 2110 8778 或聯絡您的客戶主任。

Your application will be effective within 5 working days. If you do not receive such statement, please call our customer service hotline at 2110 8778 or your Account Executive..

### 3. 香港股票實時報價 HK Stock Real Time Quotation

(a) 串流實時報價 Real time streaming quotes 供應商：天匯財經 Supplier: Megahub

加開 Add  取消 Cancel

基本版 Basic Package 月費 monthly fee HK\$360  完全版 Full Package HK\$580  下載版 (只適用於電腦) Download Package (For computer only) HK\$780

(b) 點擊實時報價 Real time Snapshot quotes 供應商：天匯財經 Supplier: Megahub

確認服務費為每 100 次點擊 8 港元，每次購買以 100 次點擊起  
Confirmation of Service Fee at HK\$8 per 100 snapshots, by increment of 100 clicks of each purchase

本人/吾等已閱讀明白及接受以下條款及細則  
I/We read, understand, accept and agree to be bound by the terms and condition below.

#### 條款及細則

1. 如客戶選擇串流實時報價服務，須預繳一個月服務費。有關費用將於每月1號在客戶的帳戶內扣除，不足一個月亦作一個月計算。若客戶之戶口結餘不足以支付預先繳付有關之月費，本公司可即時終止有關服務。請注意取消串流實時報價服務，必須於最少一個月前以書面通知本公司。
2. 購買點擊報價的通知需在正常交易日下午四時前或半日市下午十二時前到達本公司，如沒有指定生效日期，所購買的點擊報價將於下一個交易日或之前存入客戶之戶口，所有該月份之實時點擊餘額不可累積，並於該月底清除。
3. 實時報價服務計劃均由供應商天匯財經有限公司提供。用戶須自行承擔使用實時報價服務計劃之內容的風險。資料如有錯漏而令客戶蒙受損失，本公司概不負責。
4. 榮通證券有限公司有權不時更改有關費用，有關收費會列於服務收費表內並不時上載於本公司網站 [www.wintone.com.hk](http://www.wintone.com.hk)。
5. 榮通證券有限公司保留權利隨時暫停、更改或終止此服務計及更改其條款及細則，並毋須另行通知。

#### Terms and Conditions

1. Client who applies the real time streaming quote service, has to pay 1-month service fee in advance. It will be charged and debited from the client's account on the 1st day of each month. Full month service fee will be charged regardless of commencement date of service. In the event of insufficient fund for the fee in the account, our company reserves the right to terminate the quote service. Cancellation of the service is required to inform us in writing prior at least one month notice.
2. The real time snapshot quote purchase notice should be reached us by 4:00pm normal trading day or 12:00pm on half day trading day. If no effective date specified, the snapshots will be credit to the client's account on or before the next trading day. All unused quotes cannot be carried forward and will be cancelled at the end of the month.
3. The real time quote service is provided Megahub Limited. Subscribers are responsible for the risks of using the information provided. Our company shall not be liable for any loss or damage arising from any inaccuracies or omissions.
4. Wintone Securities Limited has the right from time to time change the service fee. Such fee schedule will be shown on the Service Fee Table and from time to time be uploaded to our website [www.wintone.com.hk](http://www.wintone.com.hk).
5. Wintone Securities Limited reserves the right to suspend, amend and terminate the above offers, and change the terms and conditions without prior notice.

### 4. 其他 Others: \_\_\_\_\_

生效日期

Effective Date : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
AE / Client Signature(s) 客戶主任 / 客戶簽署

\_\_\_\_\_  
Date 日期

For internal use only				Account Dept.
Checked by :	Verified by :	Approved by :	Input by :	